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By Redakce 8. 10. 2023

Něco tady nehraje, stalo se něco velmi podivného.
Izraelka promluvila

ac24.cz/zpravy-ze-sveta/neco-tady-nehraje-stalo-se-neco-velmi-podivneho-izraelka-promluvila

Report z 7. října 2023 – válka mezi Izraelem a Hamásem,
aktualizace z terénu s mými klíčovými postřehy, otázkami a obavami.
(Foto: X)

� Israel-Hamas War – An Update.
 Including my key insights, questions & concerns.

  
Please share this tweet, or my Substack post: https://t.co/8PbGtvmmsv
pic.twitter.com/QBDabtlkEV

— Efrat Fenigson (@efenigson) October 7, 2023

„Sloužila jsem v IDF před 25 lety u zpravodajských sil… podle mého názoru není
možné, aby Izrael nevěděl, co se chystá… Něco je tu velmi špatně.“

2023, Tady Efrat Fenigson a jsem tu, abych se s vámi podělil o
aktuální informace z války mezi Izraelem a Hamásem, která
začala dnes ráno.
Podělím se s vámi o některé klíčové detaily a obavy, které
vycházejí především z hlasů izraelských občanů z místa a z
oficiálních prohlášení.
Tento den je pro mě a pro nás v Izraeli velmi těžký. Je těžký i
pro obyvatele Palestiny, zejména nyní, když Izrael začíná útoky
opětovat. Válka je strašná věc pro všechny zúčastněné, kromě
těch, kteří na ní bohatnou.
Dnes ráno, kolem šesté hodiny ranní, při východu slunce, stovky
teroristů Hamásu, nejméně 300, prolomily na několika místech
zcela bez překážek hraniční plot, což vedlo k teroristickým
útokům a únosům v izraelských městech či vesnicích.
Teroristé pronikli do značného počtu suchozemských stanovišť a
také do námořního infiltračního bodu v Zikimu. V době, kdy
spolu hovoříme, se Izrael aktivně zapojuje do bojů na n 22
stanovištích. – Toto je z prohlášení IDF.
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Útoky si již vyžádaly přes 100 obětí a více než 100 únosů
izraelských občanů.
V jedné vesnici bylo zajato 50 Izraelců, přičemž lidé zůstali
zavření v krytech po dlouhou dobu 8-9 hodin bez možnosti
záchrany.
Na některých místech teroristé vypalovali vesnici a lidé nevěděli,
zda mají opustit úkryt a vzdát se, nebo zůstat a modlit se, aby je
oheň nechytl.
Mnoho mladých lidí, kteří byli na velké venkovní oslavě poblíž
vesnic v obklíčení Gazy, tam bylo napadeno, někteří utekli,
někteří byli zraněni a někteří se stále pohřešují.
Izraelské obranné síly, které měly být kolem Gazy, byly zřejmě z
bezpečnostních důvodů rozmístěny kolem Západního břehu
Jordánu, takže obal Gazy zůstal vojensky neobsazen.
Vojáci jsou nabíráni do záloh, ale z hloupých důvodů, jako je
neexistence veřejné dopravy, čekají hodiny, než se dostanou na
základny.
Mainstreamová média zřejmě připouštějí, že mluvčí IDF
zakazuje říkat úplnou pravdu, což poukazuje na nedostatek
transparentnosti. Teprve nyní, v 18 hodin izraelského času, 12
hodin po zahájení akce, jsme obdrželi první oficiální oznámení
od mluvčího IDF: https://www.timesofisrael.com/liveblog-
october-7-2023/.
Před rokem proběhla v Gaze vojenská operace, která se na
podobné události připravovala, a průběžně probíhají výcviky pro
tyto druhy scénářů. To vyvolává vážné otázky ohledně
izraelských zpravodajských služeb. Co se stalo?
Před dvěma lety došlo k úspěšnému rozmístění podzemních
bariér v se senzory – k upozornění na narušení teroristy. Izrael
má jednu z nejvyspělejších a nejmodernějších armád, jak to, že
reakce na narušení hranic a plotu byla nulová?
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Sloužila jsem v IDF před 25 lety u zpravodajských sil. Není
možné, aby Izrael nevěděl o tom, co se chystá. Kočka
pohybující se podél plotu spouští všechny síly. Takže co to má
být?
Co se stalo s „nejsilnější armádou světa“?

Jak to, že hraniční přechody byly dokořán?
Něco je tady VELMI ŠPATNĚ, něco je velmi podivné, tento sled
událostí je velmi neobvyklý a pro izraelský obranný systém není
typický.
Vzhledem k nedávným normalizačním snahám Izraele a
Palestiny vedeným Saúdskou Arábií si říkám, zda dohoda o
výměně vězňů není něco, o čem by Izrael mohl vážně uvažovat
pouze v případě, že by došlo k takové šokující události?
Je možné, že pouze s izraelskými rukojmími lze ospravedlnit
propuštění nebezpečných vězňů z izraelských věznic?
MSM uvedl, že „zástupce vůdce Hamásu Saleh Al-Aruri
navrhuje využít izraelské vězně jako páku při vyjednávání“.
Poznámka k situaci v Izraeli v posledních letech – ti, kdo mě
sledují, vědí, že v Izraeli panuje všeobecný pocit nejistoty, je tam
politická a sociální nestabilita, veřejné prostředky jsou
zneužívány na agendy jako Covid, klima, reforma soudnictví,
zrušení hotovosti a další. Současná a vláda je podle mého
názoru vysoce zkorumpovaná, přičemž ta předchozí nebyla o
nic lepší.
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Nejde mi o to mít populární názor, jde mi o odhalování zlých sil – ať
už jsou kdekoli:

Mně tento překvapivý útok připadá jako plánovaná operace. Na
všech frontách.
Je to určitě selhání při ochraně izraelského lidu, možná největší
selhání od jomkipurské války přesně před 50 lety, ne-li větší. –
Mimochodem – je to náhoda, že je to přesně před 50 lety, téměř
na den? Jomkipurská válka se odehrála 6. října 1973.
Kdybych byla konspirační teoretik, řekl bych, že mi to připadá
jako práce Deep State.
Připadá mi to, jako by lid Izraele a Palestiny byl opět zaprodán
vyšším mocnostem.
Zároveň je to stále velmi těžko pochopitelné.

Prosím, sdílejte tuto aktualizaci,

Dávejte na sebe pozor,

Efrat

 
 

https://efrat.substack.com/p/israel-hamas-war-an-update

